
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 27

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 29. maig. 2018

Hora inici/fi: 20:00 / 21:35

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS
MARÍA CARMEN RIBERA SORIANO
VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
JESÚS BROCH SELFA
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
JOSÉ D. PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
NURIA SOLSONA SORRIBES

Membres absents: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta – Regidora (PSPV)
Veí (Alcaldia)
Veí (Ciutadans) 
Veí (Compromís)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Dr. Marañón i Adjacents 
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Lluis Revest 

Regidora (P.Popular)
Veïna (Alcaldia)
A VV Rafalafena dels Tarongers (*)

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde
del dia: 

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior, 24. abril. 2018.

Abans d'aprovar l'acta,  prenen possessió del càrrec de vocal de la  Junta i  del
Consell  del  Districte Est,  seguint  la  fórmula prevista en el  Reial  Decret  707/1979 de 5
d'abril, els senyors: Jesús Broch Selfa, com a veí del partit polític Compromís substituint el



senyor Manuel Roda Fernández, i José D. Parra Cuartero en representació de l'Associació
de Veïns Doctor Marañón i Adjacents substituint a Vicky Amors Heredia.

Tot  seguit,  s'aprova  l'acta  de  la  sessió  anterior  per  unanimitat  dels  membres
assistents.

2n.- Informe de la Presidenta.

Amb relació a la petició particular per a canviar el nom a l'actual carrer Marqués
de la Ensenada la senyora presidenta tal com es va quedar en la Junta de Districte del mes
passat, informa sobre la biografia de l'esmentat Marqués. Recordar que els motius pel qual
es demana eixe canvi de nom és perquè segons pareix este senyor va ser un genocida del
Poble Gitano. Al llarg de la història el carrer Marqués de la Ensenada ha tingut tres noms,
que són: Travessia del camí de la Mar; Jaume Roig; i Cooperació. La Junta de Districte
queda assabentada.

Amb  relació  a  la  Campanya  “Castelló  Ciutat  Bella”,  del  departament  de
Desenvolupament Comercial de l'Ajuntament de Castelló ens han informat que només s'ha
presentat un comerç en este districte, Coses de Mayte. Per tant esta Junta de Districte no
haurà  de  seleccionar  cap  carrer  ni  comerç,  ja  que  al  només  presentar-se  u,  passa
directament per a ser valorat pel jurat.

La senyora presidenta comenta finalment alguns dels assumptes plantejats en la
passada reunió de la Junta de data 24/04/18, i que s'han anat contestant pels diferents
departaments municipals:

A la Sra. García.- contesta la Direcció de Servi. Urbanístics, Infraestruc. i Sostenibilitat.

- Se sol·licita novament i amb caràcter urgent l'asfaltat del carrer Pablo Iglesias.

R/ Hi ha una obra, ja adjudicada, que comprén la repavimentació del dit vial. En data de hui s'estan
organitzant els treballs.

-  Falta  neteja  en la  contornada dels  establiment  de menjar  ràpid  en l'Av del  Mar,  Mcdonals  i
Burguer King.

R/ es passa avís a l'empresa perquè tinga en compte la neteja com més prompte millor.

Al Sr. Blázquez.- contesta la Direcció de Servi. Urbanístics, Infraestruc. i Sostenibilitat.

- Se sol·licita ampliació zona de jocs infantils en pl Herrero Tejedor.

R/ Es té en compte per a la pròxima compra de jocs infantils, però enguany no hi ha pressuposat
previst.

- Se sol·licita el nombre de vegades que s'ha plantat els dos arbres en el carrer Tarragona, 8.

R/ S'han plantat tots els anys. No creixen principalment perquè són moguts i així no poden arrelar.
No hi ha problemes de reg. Els gossos es pixen en ells i això tampoc ajuda al seu arrelament. 

A la Sra. Amores.- contesta la Direcció de Servi. Urbanístics, Infraestruc. i Sostenibilitat.

-  Se  sol·licita  l'arreglament  de  voreres  i  asfaltat  dels  carrers  Moncada,  Guitarrista  Fortea,
Godofredo Buenosaires cantó Comanda de Fadrell, fins a Cronista Revest.

R/ S'està preparant un pressupost per a estimar el cost del que sol·licita.
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3r.- Precs i preguntes

Intervé Victòria García López. La senyora García comenta en primer lloc que les
obres d'asfaltat del carrer Pablo Iglesias han començat ja, la qual cosa li alegra molt.

També comenta que hi ha prou dies que en l'antic recinte del Mercat del Dilluns es
concentren molts vehicles  estacionats,  molt  junts  uns d'altres,  sent  quasi  impossible  el
moure's  per  eixa  zona  sense  risc  de  tocar-se  amb un  altre  vehicle.  D'altra  banda,  si
s'originara un incendi en eixa zona d'aparcament podria revestir un gran perill per al veïnat.
S'hauria d'organitzar una zona d'estacionament en què es compliren unes normes mínimes
d'accessibilitat i seguretat.

Que la zona de càrrega i descàrrega del carrer Bisbe Salinas, entre carrer Pablo
Iglesias  i  carrer  Músic  Perfecte  Artola,  quan  estacionen  els  camions  frigorífics
(principalment de peixos) que subministren a Mercadona, mentres realitzen els treballs de
càrrega i descàrrega, desaiguen en la calçada produint grans tolls d'aigua que fan mala
olor. Deuria el propi Mercadona, quan se'n van els camions, netejar eixa zona amb aigua
neta, llevant els tolls i el mal olor.

Intervé  Esteban Adell Boix. El senyor Adell pregunta en primer lloc com va el
tema dels pressupostos participatius. Respecte d'això, comenta la senyora presidenta que
hi ha alguns temes paralitzats per la nova llei de contractes i que demà té una reunió amb
els tècnics municipals. Per a la pròxima reunió es continuarà informant de les novetats

En  segon  lloc  el  senyor  Adell  expressa  la  seua  preocupació  pel  tema  de  la
contaminació ambiental provocada principalment per les empreses instal·lades en la zona
denominada El Serrallo, en el Grau de Castelló. Pareix que en els recents mesuraments
que s'han dut a terme, en un dels quatre mesuradors, concretament el que està situat en el
Patronat d'Esports en el carrer Columbretes, el benzé apareix amb uns paràmetres molt
alts.  El  senyor  Adell  opina  que  des  de  la  Corporació,  encara  que  és  un  tema  la
competència del qual recau sobre la Conselleria, s'hauria d'incidir en el compliment de la
normativa vigent per part de les dites empreses per a aconseguir no sobrepassar els límits
establits. La senyora presidenta comenta respecte d'això que la Corporació ha tingut una
reunió amb responsables de la Conselleria quant a contaminació ambiental, expressant-los
el malestar i preocupació dels veïns amb este tema. La intenció és que s'instal·laran més i
nous mesuradors per a poder rebre uns mesuraments més adequads i fiables. Que les
empreses situades en la zona El Serrallo, del Grau de Castelló compten amb la certificació
de qualitat ambiental concedides unes per la Conselleria i altres pel Ministeri. La senyora
presidenta comenta que les labors de càrrega i descàrrega en el port seran susceptibles
també de controls ambientals.

Intervé  Vicente Blázquez González.  El  senyor Blázquez reitera que hi ha una
tapa junt amb la font de la plaça Herrero Tejedor, en la que cap el peu d'un xiquet, podent
ser perillós ja que hi ha molts xiquets jugant per la contornada. El senyor secretari comenta
respecte d'això que eixa incidència es va traslladar al Servici de Manteniment de la Ciutat
el 25/04/18 pel que donava per fet que s'havia resolt. Demà mateix, afig el secretari es
posarà en contacte amb eixe Servici per a aclarir el que ha ocorregut.

Intervé Vicent Grau Reig. El senyor Grau recorda que estaria bé que s'aportaren
temes interessants de debat per a les Juntes de Districte com ja es va fer en una ocasió,



quan es van proposar “l'arbratge i manteniment en el districte” i “zones de jocs infantils en
el districte”.  La senyora García comenta que un tema que podria ser interessant seria:
“espais amables i on s'ajuda a la dona”.

I  no  havent-hi  més assumptes  que  tractar  s'alça  la  sessió,  sent  les  vint-i-una
hores i trenta-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada per la Presidenta i el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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